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Vrlo poŠtovani gospodine doktorel 

Oprostite da Vam tek danas dostavljam referate koje 
sam održao na svedanoj sjednici pros1ava-„30-godičlice muzeja,  kao 
i prigodom otvaranja etnografske zbirke. Razlog je tom- zakanje-
njul čto se u zadnje vrijeme dosta slabo osjećam, što mi oduzima 
svaku sposobnost i volju za rad. Izvještaj o samoj proslavi poslao 
sam Yam ranije, no i taj nije doppio na vrijeme, tako, da nije vi-
če mogao biti uvršten u "Vijestin. Nemam nikakove obavjesti od 
gospodje dr. Vikić, kojoj sam takodjer poslao taj izvječtaj, jer 
mi je bilo račeno, da će ga ona sastaviti ZEi " VtieStin s 

0 mojim dosadačnjim ra,1ovima navudim Vam slijedeće: 
1/ O postanku naselja Varaždinskih Toplica, Urbanistički plan V.T. 

Urbanistički institut Zgb 1954. 
2/ Referat povodom proslave 475-goainjice škole u V.T. 1955. ruko?is. 
3/ Iz pročlosti V.T Zagorski ko]endar 1958. str. 185-187. 
4/ loo-goišnjica ljekarne u V.T. Farm. vjesnik 19Co. br. 7-8 
5/ Pregled povijesti V.T. u zajednici sa M.Gorenc i B.Vikić Vijesti 

br. 5/1966. 
6/ 0 immi*lezt± zdravstvenoj službi u V.T. Zagorski kolendar 1963. 

stranica 67-75 
7/ 0 povilesti istraživanja termalne vode u V.T. rarm. gl. br. 1/1967. 
8/ Poslanica biskupa M.Vrhovca proti kagi, poslano u Lječnički vj. 

za čtampanje 
9/ Kupaličta i barbiri V.Toplica u XVII stolj. poslano za Acta histo-

riae medicinae, farmaci4e veterinaa. 
Osim toga odriUto sam mnoga predavanja o prošlosti 

Toplica i. d ,Jgim temama u lječiličtu i Narodnom sveučiličtu i su-
radjivao sa referatima u raznim stručnim i dru.5tvenim akcijamat o 
kojima nemam evidencije. 

lo/ IM3M još jedan gotov rad koji je bio namjenjen za 
Zbornik prigodom proslave 750-godičnjice grada Varaždina, do koje 
nije došlo pod naslovom: Borba općine i barbirBkog ceha za kupalič-
ta u V.T. u rukopisu koje nisam nigdje publicirao. 

Lostavljam Vam taj pregled za Vaču informaciju o mojoj 
obradi muzejskog materijala, iz starije literature i muzejskog 
arhiva. 

Vrlo mi je draEo da sam konačno us,Jio urediti i )re-
4đati javnosti etnorafsku zbirku topličkog kraja. Sa&) mi je joč 
jedirn briga kako da osiguram daljnje djelovanje i eksistenciju 
ovoga muzeja u času kada viče nebudem u stanju da i dalje radim 
u njemu, obzirom na slabe materijalne mogućnosti nače epćine. Po-
mičljao sam na mogućnost:integracij3 sa Gradskim muzejem u Varaždi-
nu. Medjutim oni ne pokazuju naročitu volju za to. Neznam čta  če 
donesti bududnostl 

2rimite mnogo srdaćnih pozdrava od Vašeg 
?ti 




